
 

 

 

  
 
 

Referat fra  
Generalforsamling i beboerforeningen Solskin 

 
Lørdag d. 22. juni 2013 kl. 11.00 på Havnsø Hotel  

 
 
 
          

Dagsorden      
 
1. Valg af Dirigent 
 
Carsten Trudsholm blev foreslået og valgt til dirigent. 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er indkaldt i henhold til 
vedtægterne. 
 
2. Formandens beretning 
 
Formand Uffe Kjær aflagde beretning. 
Generalforsamlingen tog formandsberetningen til efterretning. 
  
3. Aflæggelse af regnskab herunder vedtagelse af kontingent.  
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent kr. 250 
 
Kasserer Annie Kogler gennemgik årsregnskab 2012. 
Regnskabet blev godkendt. 
Bestyrelsens forslag om uændret kontingent i 2013 blev godkendt.  
Beboerforeningen Solskin har fortsat en sund økonomi. 
 
4. På valg er      - Kasserer Annie Kogler.   
           - Sekretær Henrik Brockdorff Jensen 
 
Annie Kogler blev genvalgt. 
Henrik Brockdorff Jensen blev genvalgt. 
     
5. Valg af 1. bestyrelsessuppleant.  Henning Daugård er på valg 
 
Henning Daugård blev genvalgt. 
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6. Valg af revisor.     Lydia Olsen er på valg 
 
Lydia Olsen blev genvalgt. 
  
7. Valg af revisorsuppleant.   Leif Damgaard er på valg 
 
Leif Damgaard blev genvalgt. 
 
Bestyrelsen har kort tid efter generalforsamlingen modtaget en meddelelse 
om, at Leif Damgaard er afgået ved døden. 
 
Æret være hans minde – vores tanker går til hans efterladte. 
 
8. Indkomne forslag 
 
Ingen indkomne forslag til generalforsamlingen. 
 
9. Eventuelt 

 

• Der blev stillet forslag om etablering af en badebro ud for stranden ved 
Solskin eller i forbindelse med stenhøften. Forslaget blev positivt modtaget 
og det aftaltes, at bestyrelsen arbejder videre med at afdække 
mulighederne for etablering af en badebro. Herunder også undersøgelse af 
en eventuel interesse hos de øvrige grundejerforeninger i området.  

• Bestyrelsen vil i fremtiden sidestille mail med almindelig post. Den 
fremtidige kommunikation i Solskin vil i de tilfælde, hvor bestyrelsen har fået 
opgivet en mailadresse ske via denne. Alle medlemmer af 
beboerforeningen der ønsker, at mail anvendes, opfordres hermed til at 
fremsende deres mailadresse til bestyrelsen. I første omgang bedes I 
lægge jeres mailadresse i postkassen hos en af bestyrelsens medlemmer. 
Bestyrelsen arbejder på at få en elektronisk postkasse til Solskin, men den 
er på nuværende tidspunkt ikke helt klar.  

  
 
 
Den 28. juli 2013  
Solskinshilsen   
Bestyrelsen  
Henrik Brockdorff Jensen  
 
 
 


